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Z Á P I S  č. 3/2018 

z jednání rady města Libčice nad Vltavou konaného dne 24. 1. 2018 

Přítomni:   Ing. Pavel Bartoš, MBA, Ing. Jiří Lain Ing. Vladimír Urbánek,  

                    Ing. Vít Penížek, Ph.D., František Hudek 

 

Omluveni:  

 

Tajemník:  Ing. R. Dědič 

 

Starosta zahájil jednání v 17.00 hodin a přivítal přítomné. 

 

Schválení zápisu z rady č. 2/2018. 

 

K zápisu nemá nikdo žádné připomínky. 

 

Zápis z rady č. 2/2018 byl schválen.  

 

 

Program jednání 

 

1/3) Usnesení ZM č.16/4-2015-dotace a strategický plán 

2/3) Termín a program jednání ZM č. 21-2018 

3/3) Rozpočtové opatření č. 1/2018 

4/3) Koupě pozemku pro parkoviště 

5/3) Navýšení hotovostního limitu pokladny  

6/3) Přijetí dotací 

7/3) Jednání s TJ SOKOL 

8/3) Automobil pro SDH Libčice  

 

Program byl schválen 

 

 

1/3) Usnesení ZM č.16/4-2015-dotace a strategický plán 

 

Město obdrželo příslib dotace na automobil pro pečovatelskou službu a další pokyny. 

 

Strategický plán – probíhá výběr zhotovitele strategických dokumentů, probíhá jednání 

výběrové komise. 

 

Usnesení: Rada města předává zastupitelstvu města informaci o dotacích a strategickém 

plánu města. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta  
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2/3) Termín a program jednání ZM č. 21-2018 

 

Starosta svolává jednání zastupitelstva města č. 21/2018 na den 7. 2. 2018  

od 18.00 hodin v obřadní síni MěÚ s níže uvedeným programem. 

 

1.  Přijetí dotací 

2.  Rozpočtové opatření č. 1/2018 

3.  Koupě pozemku pro parkoviště 

4.  Zpráva kontrolního výboru 

5.  Usnesení ZM č.16/4-2015-dotace a strategický plán 

6.  Různé 

 

Usnesení: Rada města souhlasí s konáním 21. jednání zastupitelstva města dne  

7. 2.  2018 v 18.00 hodin v obřadní síni MěÚ s výše uvedeným programem.   
 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta  

 

 

3/3) Rozpočtové opatření č. 1/2018 

 

Rada města projednala rozpočtové opatření č. 1/2018. 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření  

č. 1/2018 města Libčice nad Vltavou s celkovými výdaji ve výši 66.557.800,-- Kč a 

celkovými příjmy ve výši  66.557.800 ,-- Kč. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta  

 

 

4/3) Koupě pozemku pro parkoviště 

 

Dědictví po panu Vladimíru Ludvíkovi je po 3 letech vyřešeno a nástupcem nájemce 

nebytových prostor Hřbitovní 735 je paní Ludmila Ludvíková, Do konce roku 2017 vznikla 

na nájmu pohledávka města ve výši 465.430,-- Kč. 

Paní Ludmila Ludvíková na základě předešlých jednání  dne 7.1.2018 písemně stvrdila 

souhlas s vyrovnáním dlužné částky zápočtem do kupní ceny za prodej pozemku v prostoru 

nádraží, který je ochotna městu prodat za cenu  600.000,-- Kč. Jedná se o pozemek  

parc. č. 314 a 315 v k. ú. Libčice nad Vltavou o celkové výměře 1.042 m2, který má pro město 

strategický význam. 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s koupí pozemku  

parc. č. 314  v k. ú. Libčice nad Vltavou o výměře 42 m2 a parc. č. 315 o výměře 1 000 m2 

v k. ú. Libčice nad Vltavou od Ludmily Ludvíkové, za cenu 600.000,-- Kč. Zastupitelstvo 

města souhlasí se zápočtem pohledávky na nájemném za pronájem nebytových prostor 

Hřbitovní 735 ve výši 465.430,-- Kč oproti kupní ceně. 
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Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta  

 

 

5/3) Navýšení hotovostního limitu pokladny  

 

Vzhledem ke zvýšeným částkám vybraným pokladnou MěÚ navrhuje tajemník navýšit 

pokladní limit z 200.000,-- Kč na 400.000,-- Kč. 

 

Usnesení: Rada města souhlasí s navýšením pokladního limitu MěÚ ze 200.000,-- Kč na 

400.000,-- Kč. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta  

 

 

6/3) Přijetí dotací 

 

Město obdrželo dotaci na volby prezidenta ve výši 63.972,-- Kč. 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s přijetím dotace na 

volby prezidenta ve výši 63.972,-- Kč 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta  

 

 

7/3) Jednání s TJ SOKOL 

 

Rada města se zabývala otázkou vzniku sportovní haly v Libčicích nad Vltavou. Vzhledem 

k tomu, že tato otázka je spolkem TJ SOKOL již dlouhá léta řešena bez zjevného výsledku, 

rada města doporučuje záležitostí se zabývat v rámci strategického plánu města a finálně 

v zastupitelstvu města s tím, že je účelné nabídnout kapacity a finanční možnosti města 

k urychlenému řešení výstavby tohoto potřebného zařízení.  

 

Usnesení: Rada města pověřuje starostu města zahájením jednání s TJ SOKOL Libčice 

nad Vltavou ve věci spolupráce na stavbě sportovní haly.  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta  
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8/3) Automobil pro SDH Libčice  

 

Starosta města se zúčastnil setkání se členy SDH Libčice nad Vltavou, kde byl vznesen 

požadavek na pořízení osobního automobilu s kapacitou cca 8 míst pro zajištění efektivních 

výjezdů SDH. 

 

Usnesení: Rada města doporučuje SDH Libčice nad Vltavou podat žádost o dotaci 

z příslušného dotačního programu s tím, že město Libčice nad Vltavou bude mít 

finanční spoluúčast na této akci.  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta  

 

 

Různé: 

Rada města projednala otázku funkčního období ředitelů MŠ a ZŠ. Rada města na některém 

z dalších jednání projedná uplynulé funkční období s ředitelkami obou škol.  

 

 

 

Jednání rady města ukončil starosta v 18.20 hodin.  

 

Zapsal: Ing. Roman Dědič                                                          

 

 

Ověřovatelé:  

                     

                       Ing. Vladimír Urbánek 

 

                      Ing. Jiří  Lain 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Pavel Bartoš, MBA                                                                      Ing. Jiří  Lain 

    starosta                                                                                   místostarosta 
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